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» Summary of the study:

Our research included an important aspect sought by the education system, which is the
construction of an educated with scientific competence and educational ethics through the
efforts of the teacher, focusing our attention on the role of the teacher in the provision and
consolidation of the values included in the content of Arabic books for the intermediate stage of
education, we therefore followed the descriptive program to reveal the extent of the teacher's
influence in establishing values in the mind of the learner, as well as the knowledge of the
importance of values in his life, especially in the era of globalization, then we have achieved

results and suggestions that will contribute to the process of establishing values and achieving the
ultimate goal of education and education.

» Keywords:

* The role of the teacher, Anchoring, Values.
» Résumé de I’étude :

Notre recherche a inclus un aspect important recherché par le systéme éducatif, qui est la
construction d’un éduqué avec la compétence scientifique et I’éthique éducative a travers les
efforts de l'enseignant, en concentrant notre attention sur le role de l'enseignant dans la
fourniture et la consolidation des valeurs incluses dans le contenu des livres arabes pour le stade
intermédiaire de 'éducation, nous avons donc suivi le programme descriptif pour révéler
I'étendue de linfluence de l'enseignant dans I’établissement des valeurs dans Dlesprit de
Papprenant, ainsi que la connaissance de 'importance des valeurs dans sa vie, en particulier a
Iére de la mondialisation, puis nous avons obtenu des résultats et des suggestions qui
contribueront au processus d’établissement des valeurs et a Datteinte de 1'objectif ultime de
I’éducation et de I’éducation.

» Mots—clés :

* Le role de 'enseignant, Ancrage, Valeurs.



